New Zealand

New Zealand, an independent state and a member of the Commonwealth, is situated south-east from Australia. The country consists of three large islands and also many small islands. New Zealand is a mountainous country. New Zealand's rivers are short. The climate in New Zealand is warm and the greater part of the country is well watered. There are good forests of evergreen trees and large areas are rich grasslands. New Zealand has very few native animals. The kiwi, a bird which lives in the forest and does not fly, is found nowhere else in the world. The kiwi is the national emblem of New Zealand. 

The main cities in North Island are Auckland, the largest city and port, and Wellington, the capital. Christchurch and Dunedin are the most important towns in South Island. New Zealand is sometimes called “The Britain of the Pacific”, because the cities and towns of the country resemble very much those of England. New Zealand's climate with rainfalls all the year round, is very favourable for dairying, sheep-farming and cattle-farming, as well as growing fruit, vegetables and flowers. 

The population of New Zealand is over three million people, more than two thirds of whom live in North Is-land. The Maori people make up eight per cent of the total population. The Maoris are famous for their folk-songs, music and dances, they are very skilled in wood-work. 

New Zealand is a self-governing state and a member of the Commonwealth. The Governor-General represents the King or Queen of England. The Parliament of the country consists of one house only, the House of Representatives. The Prime Minister heads the cabinet. The main political parties are the Labour Party and the National Party of New Zealand. 

Перевод текста: New Zealand

Новая Зеландия, независимое государство и член Содружества, расположена юго-восток из Австралии. Страна состоит из трех больших островов и также много маленьких островов. Новая Зеландия - гористая страна. Реки Новой Зеландии коротки. Климат в Новой Зеландии тепл, и большая часть страны хорошо орошена. Есть хорошие леса вечнозеленых деревьев, и большие области - богатые поля. Новая Зеландия имеет очень немного родных животных. Киви, птица, которая живет в лесу и не летит, нигде не найден еще в мире. Киви - национальная эмблема Новой Зеландии. 

Главные города в Северном острове - Окленд, наибольший город и порт, и Уэллингтон, капитал. Крайстчерч и Данидин - самые важные города в Острове Южный. Новую Зеландию иногда называют “Великобританией Tихого океана”, потому что города и города страны напоминают очень таковые из Англии. Климат Новой Зеландии с ливнями весь круглый год, является очень благоприятным для производства молочных продуктов, сельского хозяйства овец и сельского хозяйства рогатого скота, так же как растущих фруктов, овощей и цветов. 

Население Новой Зеландии - более чем три миллиона человек, больше чем две трети которых живут в Северном Острове. Люди Маори составляют восемь процентов полного населения. Маори известны их народными песнями, музыкой и танцами, они очень квалифицированы в работе по дереву. 

Новая Зеландия - самоуправляющееся государство и член Содружества. Генерал-губернатор представляет Короля или Королеву Англии. Парламент страны состоит из одного дома только, Палаты представителей. Премьер-министр возглавляет кабинет. Главные политические стороны - лейбористская партия и Национальная Сторона Новой Зеландии.

